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Protokół  

z wspólnego posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej nr 7  

Komisji Spraw Społecznych nr 7 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

z dnia 9 grudnia 2024  

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępców prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło oraz przewodnicząca 

komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 9 grudnia 2024 o godz. 16:00, 

a zakończono o godz. 17:14 tego samego dnia.  

Na statutową liczbę członków komisji Finansowo-Gospodarczej 10 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 7 członków komisji, radni doszli w czasie obrad. 

Przewodniczący poinformował, że obrady komisji są prawomocne, kworum zostało 

zachowane. 

Na statutową liczbę członków komisji Spraw Społecznych 8 radnych w chwili rozpoczęcia 

obrad obecnych było 8 członków komisji. Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji 

są prawomocne, kworum zostało zachowane. 

Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za 

pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do 

nin. protokołu).  

Obrady odbyły się stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 

32 w Kędzierzynie-Koźle, za pośrednictwem systemu eSesja.  

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Wiesław Fąfara 

3. Marzanna Gądek-Radwanowska 

4. Wojciech Jagiełło 

5. Andrzej Kopacki 

6. Elżbieta Kozakiewicz 

7. Anna Kras 

8. Jacek Król 

9. Małgorzata Lipczyńska 

10. Halina Mińczuk 

11. Adam Oczoś 

12. Ewa Odulińska 

13. Marek Piasecki 

14. Fabian Pszon 

15. Ireneusz Wiśniewski 

16. Marcin Wołyniec 
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Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

 

1. Agnieszka Zimny-Ilnicka, kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego  

w Kędzierzynie Koźlu w Kędzierzynie-Koźlu; 

2. Aleksy Ptaszyński, kierownik Wydziału Straży Miejskiej i Zarządzania Kryzysowego w 

Kędzierzynie Koźlu w Kędzierzynie-Koźlu; 

3. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki  

w Kędzierzynie Koźlu w Kędzierzynie-Koźlu; 

5. Dariusz Kantor, zastępca kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków 

Pomocowych w Kędzierzynie Koźlu w Kędzierzynie-Koźlu; 

6. Gabriela Helbin-Golasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

w Kędzierzynie-Koźlu; 

7. Izabela Krause, inspektor Wydziału Informatyki i Ochrony Informacji w Kędzierzynie-

Koźlu;  

8. Jagoda Zmarzł, kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji  

w Kędzierzynie-Koźlu;  

9.      Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle;  

10. Joanna Makowiecka, kierownik Biura Działalności Gospodarczej w Kędzierzynie Koźlu;  

11. Katarzyna Mąka, kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania w Kędzierzynie-Koźlu; 

12. Klaudiusz Widera, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

13. Krzysztof Wołynkiewicz, I zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

14. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie-Koźlu; 

15. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 

Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 

16. Teresa Głuszek, kierownik Wydziału Biura Informacji i Promocji Miasta  

w Kędzierzynie-Koźlu; 

17. Tomasz Radłowski, II zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

i społeczno-gospodarczych; 

18. Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

proponowany porządek wspólnego posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz Komisji 

Spraw Społecznych: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2025 w zakresie działania komisji. 

 

3. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040. 
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Tematy komisji Finansowo-Gospodarczej: 

 

4. Przyjęcie protokołu 6/24 z 25 listopada 2024 r.  

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia 

w drodze przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024.* 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039.* 

 

8. Propozycje do planu pracy komisji na 2025 r. 

 

9. Sprawy bieżące.  

 

10. Zakończenie obrad. 

 

 

Tematy komisji Spraw Społecznych: 

 

5. Przyjęcie protokołu 6/24 z18 listopada 2024 r.  

 

6. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na 

czas trwania stosunku pracy  – PMS.7140.6.4.2024. 

 

7. Propozycje do planu pracy komisji na 2025 r. 

 

8. Sprawy bieżące.  

 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad 2.  

Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2025 w zakresie działania komisji  

(projekt uchwały wraz z załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło wprowadził w temacie 

poinformował, że ustala się dochody budżetu miasta w wysokości 419.712.151,07 zł w tym: 

dochody bieżące: 383.629.061,32 zł 

Ustala się wydatki budżetu miasta w wysokości 482.650.094,07 zł w tym:  wydatki bieżące 

370.930.385,07 zł. b) wydatki majątkowe 111.719.709,00 zł. 

Ustala się plan przychodów i rozchodów w wysokości: Przychody 75.537.272,00 zł -  

z pożyczek i kredytów – 55.537.272,00 zł - z tytułu wolnych środków – 20.000.000,00 zł 

 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję.  
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Radny Wiesław Fąfara poprosił o odpowiedz na pytanie zadane w czasie komisji Infrastruktury 

o modernizację lokalu używkowego.  

 

Krzysztof Wołynkiewicz, zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że modernizacja dot. lokalu użytkowego 

przy ul. Głowackiego pieniądze pochodzą z Programu Rewitalizacji.  

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał o kwotę 200 tys. zł na zadanie dot. wałów 

przeciwpowodziowych, co będzie wykonane, czy jest to zgodne z zaplanowanymi zadaniami. 

 

Krzysztof Wołynkiewicz, I zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że cały czas trwa kontynuacja zadania PT i 

dokumentacja projektowa, zadanie jest realizowane od wielu lat, ustalają  wysokość wału,  

planowane zakończenie zadania jest w przyszłym roku. Zadanie jest realizowane zgodnie z 

terminem. 

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał czy była nowelizowana Ustawa o finansach publicznych 

samorządu.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że w październiku była nowelizacja Ustawy o 

finansach publicznych samorządu.  

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał o kwotę ponad 2 804 000,00 zł na promocję jednostek 

samorządu (zał. nr 2) 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że kwota 2 mln. zł zostanie przeznaczona na 

promocję  Klubu ZAKSa-a, a pozostała kwota na promocję i zadania zaplanowane przez 

Wydział Promocji.  

 

Radny Wiesław Fąfara poprosił o rozpiskę kwoty ponad 2 mln. zł.  

 

Radny Jacek Król zapytał o kwotę na transport i łączność, w projekcie budżetu jest ujęta kwota 

ponad 23 mln. zł, ta kwota jest rozbita na dwie kwoty: 14 mln. zł co stanowi wartość 

rekompensaty, zapytał ile wynosi kwota sumarycznie za 2024 r.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że w 2024 r. kwota rekompensaty była na 

podobnym poziomie.  

 

Radny Jacek Król zapytał o kwotę ponad 9 mln. zł co planuje się zakupić.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że planują zakupić dwa autobusy elektryczne, 

łącznie z stacjami ładowania, otrzymano dofinansowanie z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska w kwocie 5 300 000,00. zł a cała wartość zadania wynosi 9 600 000,00. zł.  

 

Radny Jacek Król zapytał w jakiej kwocie został zakupiony pierwszy autobus elektryczny.  

 

Joanna Makowiecka, kierownik Biura Działalności Gospodarczej wyjaśniła, że pierwszy 

autobus został zakupiony przez MZK za kwotę ponad 8 mln. zł brutto. W tym przypadku to 

gmina zakupi autobusy, jest to partnerska umowa. .  
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Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że jest to wartość całego projektu brutto i VAT jest 

kwalifikowany.  

 

Radny Jacek Król wskazał, że jak po raz pierwszy czytał projekt budżetu na 2025 r, widział 

środki na wsparcie uchodźców z Ukrainy, dzisiaj tej kwoty nie widzi.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że w projekcie budżetu na 2025 r. nie ma takich 

środków zaplanowanych. Gmina jak otrzymuje środki na wsparcie uchodźców z Ukrainy to są 

one na konkretny cel i są od razu wypłacane.  

 

Radny Fabian Pszon zapytał jaki poziom środków pochodzi z Krajowego Planu Odbudowy.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że z Krajowego Planu Odbudowy są to środki na 

adaptację pomieszczeń i tworzenie nowych miejsc żłobkowych  w NR 10 i środki są na 

poziomie 1 500 000,00 zł.  

  

Radny Wiesław Fąfara zapytał o kwotę z działu dot. oświaty 801, o środki z kwoty 58 mln. zł 

na kwoty 89 mln. zł, czego dotyczył wzrost.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że na podwyżkę pensji nauczycieli przeznaczono 

14 mln. zł, w tej kwocie zostały również ujęte środki na inwestycje. W ciągu roku 2024 r. 

nastąpił wzrost o 36 mln. zł., z przeznaczeniem na podwyżki nauczycieli i bieżące wydatki.  

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał o kwotę z działu  wydatki majątkowe  802, poradnictw 

specjalistyczne, mieszkania chronione, z na kwotę 4 mln. zł, co planuje się wykonać.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że panuj e się zakończenie prac w budynku szkoły 

PSP nr 6.  

 

Radny Jacek Król zapytał o plan i  kwotę zwiększenia z działu Oświata za rok 2024 i na rok 

2025.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że plan na 2024 r. zakładał 126 mln. zł, na cały 

rozdział Oświata, środki zostały zwiększone przeliczy i przekaże radnym informację. Plan na 

2025 r. zakłada 161 mln. zł 

 

Radny Adam Oczoś poinformował, że na komisji Infrastruktury zgłosił poprawki techniczne, 

zapytał czy zostanie przedstawiona autopoprawka.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że zgłoszone zmiany techniczne zostały ujęte, jeżeli 

będzie przygotowana autopoprawka, to te zmiany zostaną również ujęte.  

 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2025 w zakresie działania komisji (Komisja 

Finansowo-Gospodarcza) 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2025 w zakresie działania komisji (Komisja 

Spraw Społecznych)  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, 

„wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2025. 

 

Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących 

się” - 1, pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2025. 

 

 

Ad 3.  

Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 (projekt 

uchwały wraz z załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Radny Wiesław Fąfara wskazał że wzrosły dochody gminy, ale wzrósł również zaplanowany 

kredyt czyli dług .  

 

Joann Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że w 2024 r. był planowany kredyt w wysokości 52 

mln. zł a został uruchomiony jedynie w wysokości 3 mln zł. Również w tym roku nie planują 

uruchomić całej kwoty kredytu. W uzasadnieniu do projektu budżetu jest opis, że gmina złożyła 

wnioski o dofinasowanie u Marszalka i u Wojewody, oczekują na rozstrzygnięcie na zadania 

które są już ujęte w budżecie. Czekają na rozstrzygniecie. Jak wpłyną środki finansowe to 

kredyt nie zostanie uruchomiony tylko gmina będzie się finansować tymi dodatkowymi 

środkami. Aby zamknąć budżet została zaplanowana kwota 55 mln. zł przy założenie że jest to 

42 % dochodów ogółem.   

 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040(Komisja 

Finansowo-Gospodarcza)   

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

BRAK GŁOSU (1) 

Hanna Białas 

 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-(Komisja Spraw 

Społecznych) 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, 

„wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2025-2040. 

 

Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących 

się” - 1, pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-

2040. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska ogłosiła przerwę dla członków 

Komisji Spraw Społecznych.  
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Tematy Komisji Finansowo-Gospodarczej.  

 

Ad 4.  

Wnioski do porządku obrad Komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poinformował, że do 

proponowanego porządku komisji Finansowo-Gospodarczej, wpłynęły projekty uchwał, które 

zaproponował wprowadzić przez głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek do porządku obrad Komisji Finansowo-Gospodarczej - projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane 

kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (8) 

Hanna Białas, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek 

Król, Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad Komisji Finansowo-Gospodarczej - projektu 

uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (8) 

Hanna Białas, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek 

Król, Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

4. Wnioski do porządku obrad Komisji  

 

5. Przyjęcie protokołu 6/24 z 25 listopada 2024 r.  
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia 

w drodze przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu 

Gminy Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2024. 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024.* 

 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039.* 

 

11. Propozycje do planu pracy komisji na 2025 r. 

 

12. Sprawy bieżące.  

 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad 4.  

Przyjęcie protokołu 6/24 z 25 listopada 2024 r. 

 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poinformował, że projekt 

protokołu zostały przesłany na portalu eSesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, czy 

ktoś wnosi uwagi do ww. projektu protokołu, wobec braku uwag zaproponował, aby komisja 

przyjęła protokół nr 6/24. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu 6/24 z 25 listopada 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Jacek Król 

 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w 

drodze przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-

Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 
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Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poinformował, ze radni 

otrzymali projekt uchwały z którym się zapoznali, otworzył dyskusje, nikt nie zabrał głosu, 

poddał pod głosowanie:  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w 

drodze przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-

Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Jacek Król 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu 

Gminy Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poinformował, ze radni 

otrzymali projekt uchwały z którym się zapoznali, otworzył dyskusje, nikt nie zabrał głosu, 

poddał pod głosowanie:  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta poinformowała, że kredyt długoterminowy został ujęty w 

projekcie budżetu.  

 

Głosowano w sprawie: 

błędnie wskazany projekt do zaopiniowania w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Jacek Król 

 

 



projekt 

11 

 

REASUMPCJA GŁOSOWANIA: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Jacek Król 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poinformował, ze radni 

otrzymali projekt uchwały z którym się zapoznali, otworzył dyskusje, nikt nie zabrał głosu, 

poddał pod głosowanie:  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta poinformowała, że kredyt długoterminowy został ujęty w 

projekcie budżetu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Jacek Król 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Ad 8.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 (projekt 

uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poinformował, ze radni 
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otrzymali projekt uchwały z którym się zapoznali, otworzył dyskusje, nikt nie zabrał głosu, 

poddał pod głosowanie:  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Jacek Król 

 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Ad 9.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodniczący komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poinformował, ze radni 

otrzymali projekt uchwały z którym się zapoznali, otworzył dyskusje, nikt nie zabrał głosu, 

poddał pod głosowanie:  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Jacek Król 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad 10.  

Propozycje do planu pracy komisji na 2025 r. 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło zaproponował przyjęcie planu pracy w styczniu.  

 

Ad 11.  

Sprawy bieżące. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 27 stycznia 2025 r. o godz.16:00. 

 

Ad 12.  

Zakończenie obrad Komisji Finansowo-Gospodarczej.  

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło podziękował za aktywne uczestnictwo w obradach 

komisji.  

 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI                   

 

Wojciech Jagiełło (-)    

 

 

Tematy komisji Spraw Społecznych: 

 

4. Wnioski do porządku obrad Komisji Spraw Społecznych 

 

5. Przyjęcie protokołu 6/24 z18 listopada 2024 r.  

 

6. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na 

czas trwania stosunku pracy  – PMS.7140.6.4.2024. 

 

7. Propozycje do planu pracy komisji na 2025 r. 

 

8. Sprawy bieżące.  

 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad 4.  

Wnioski do porządku obrad Komisji Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 

proponowanego porządku komisji, wpłynęły projekty uchwał, które zaproponowała 

wprowadzić przez głosowanie: 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie en-block 

wprowadzenie do porządku obrad Komisji Spraw Społecznych:  

1) Sprawozdania z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2021-

2025 sporządzone za lata 2021-2023 oraz  

2) wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie wskazania lokalu 

do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście  

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.8.2020.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:  

 

5. Przyjęcie protokołu 6/24 z18 listopada 2024 r. 

  

6. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2021-2025 sporządzone za lata 2021-2023. 

 

7. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na 

czas trwania stosunku pracy  – PMS.7140.6.4.2024. 

 

8. Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o 

przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – 

PMS.7143.1.8.2020. 

 

9. Propozycje do planu pracy komisji na 2025 r. 

 

10. Sprawy bieżące.  

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad 5.  

Przyjęcie protokołu 6/24 z18 listopada 2024 r. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu zostały przesłany 

na portalu eSesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy ktoś wnosi uwagi do  

ww. projektu protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół  

nr 6/24. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu 6/24 z18 listopada 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Ad 6.  

Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2021-

2025 sporządzone za lata 2021-2023. (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji zostało przedstawione 

obszerne sprawozdanie. Otworzyła dyskusję.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał w sprawozdaniu jest opis 1.3.2. zapewnienie dorosłym osobom 

dostępu do specjalistycznej terapii i w PCPR w 2022 objęto i udzielano pomocy 292 osoby  

stosującym przemoc, zapytał czy 292 osoby stosowały przemoc czy były to wszystkie osoby 

objęte pomocą. W 2023 r udzielono pomocy 230 osobom, ale nie ma opisu czy są to osoby 

stosujące przemoc. Czy w tej chwili obniża się zjawisko przemocy. Czy są symptomy poprawy 

w rodzinach.  

 

Agata Morkis, dyrektor wyjaśniła, że były to osoby które stosowały przemoc, PCPR zajmuje 

się szeroko pojętymi działaniami wobec osób stosującymi przemoc, programami edukacyjno -

korekcyjnymi i poradnictwem. W czasie pandemii, nastąpił wzrost przemocy.  

W sprawozdaniu zjawisko przemocy co rocznie jest porównywalne, zakłada się podobną ilość 

Niebieskich kart, dane na przestrzeni lat utrzymują się na podobnych wartościach.  

  

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska zapytała o mediacje rodzinne czy osoby które 

stosowały przemoc w rodzinie, brały udział w mediacji. Bo z jej wiedzy tam gdzie jest przemoc 

nie ma mediacji, jedynie może być mediacja karna na zlecenie sądu.  

 

Agata Morkis, dyrektor wyjaśniła, że mediacja jest stosowana jak jest konflikt w rodzinie, ale 

nie jak jest stosowana  przemoc w rodzinie.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że w dniu 10.12.2024 r. w Klubie 

Nauczyciela przy ul. Spółdzielców 3 o godz. 12:00 odbędzie się  spotkanie z Panem Januszem 

Sierosławskim, który przeprowadza naukowe badania ankietowe na temat używania substancji 

psycho-aktywnych na terenie Polski. Jako jedyna osoba w Polsce przeprowadza talie badania 

ankietowe. Zapytała o możliwość zapoznania się z raportem.  

 

Maja Dobber Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśniła, że raporty przygotowane przez Pana Janusza 

Sierosławskim który jako jedyny w Polsce przeprowadza naukowe badania ankietowe na temat 

używania substancji psycho-aktywnych na terenie Polski i na tle Europy, są wykorzystywane 

do wielu programów gminnych. Zachęciła do udziału w spotkaniu. Gmina Kędzierzyn-Koźle 

otrzyma zamówiony raport. Każda osoba zainteresowana może zapoznać się z raportem.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła 

ww. sprawozdanie.  
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Ad 7.  

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas 

trwania stosunku pracy – PMS.7140.6.4.2024 (wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek o wskazanie lokalu  

z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy został przesłany radnym na 

portal eSesja, mieszkanie zostanie zaproponowane Komendantowi Straży Miejskiej, który 

mieszka w dużej odległości, w czasie powodzi życie pokazało, że najlepiej gdyby mieszkał 

blisko. W czasie ostatniej powodzi wykazał się pracowitością i zaangażowanie, taka osoba 

powinna być na miejscu. Otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił pytań, przewodnicząca 

zaproponowała, aby komisja w głosowaniu przedstawiła stanowisko. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas 

trwania stosunku pracy – PMS.7140.6.4.2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 8.  

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – 

PMS.7143.1.8.2020(wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek został przesłany 

radnym na portal eSesja, wniosek dot. osób które swoim zachowaniem przeszkadzają sąsiadom, 

są liczne skargi, rodzina nie współpracuje z MZBK, jest zadłużenie na mieszkaniu, to lokal 

zajmowany bezumownie na czas nieoznaczony, przewodnicząca  otworzyła dyskusję,  

 

Radny Marek Piasecki zapytał o czy jest to jedynie mieszkanie socjalne w bloku.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że to mieszkanie na czas 

nieoznaczony, zajmowany bezumownie a wyrok sadu jest do lokalu socjalnego.  

 

W budynku znajdują się cztery lokale własnościowe i dwa na czas nieoznaczony.  

 

Przewodnicząca zaproponowała, aby komisja w głosowaniu przedstawiła stanowisko. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na 

liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.8.2020..  

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 9.  

Propozycje do planu pracy komisji na 2025 r. 

 

Styczeń 

1. Informacja dotycząca opieki na osobami bezdomnymi w okresie zimowym. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Luty 

1. Informacja o zawartych umowach najmu lokal na czas nieoznaczony, umowach 

przedwstępnych i umowach najmu lokali przeznaczonych do najmu socjalnego oraz  

o dokonanych zamianach w 2024 roku  

2. Sprawy bieżące. 

 

Marzec 

1. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy na lata 

2022-2024 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2024 rok. 

2. Sprawozdanie z Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie. 

3. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” 

TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2024 rok. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025” za 2024 rok. 

6. Sprawy bieżące. 

 

 

Kwiecień 

1. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2024-2030. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Maj 

1. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2024 w zakresie 

działania komisji. 

2. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2024 rok. 

3. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2024 r. 

4. Informacja o działaniach asystenta rodziny. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Czerwiec 
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1. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za rok 2024. 

2. Sprawozdanie z funkcjonowania świetlic środowiskowo - socjoterapeutycznych oraz 

punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla rodzin z terenu gminy. 

3. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji w 2024 roku. 

4. Analiza działań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Lipiec 

 Przerwa wakacyjna. 

 

Sierpień 

1. Wizytacja mieszkań socjalnych (propozycja przewodniczącej komisji Ewy Odulińskiej). 

2. Sprawozdanie z bieżącej sytuacji związanej z najmowaniem lokali komunalnych i ich 

zarządzaniem przez Miejski Zarząd Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu. 

3. Propozycje zadań do budżetu miasta na 2026 r. w zakresie działań komisji. 

 

Wrzesień 

1. Spotkanie z przedstawicielami środowisk senioralnych, dyskusja na temat potrzeb  

i oczekiwań tego środowiska.  

2. Sprawy bieżące. 

 

Październik 

Sprawy bieżące. 

 

 

Listopad 

1.  Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2024-2030  

  za 2024 r. 

2.  Sprawy bieżące. 

 

Grudzień 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2026 w zakresie objętym właściwością 

komisji.  

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2026 r. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy komisji Spraw Społecznych na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała plan pracy na 2025 r.  
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Ad 10.  

Sprawy bieżące. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 20 stycznia 2025 r. o godz.16:00. 

 

Ad 11.  

Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i zakończyła obrady komisji o godz. 17:14 tego samego dnia. 

 

 

 

         PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

          

                             Ewa Odulińska (-) 

 
 

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


